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ΟΞΥΝΕΤΑΙ Η αντιπαράθεση μεταξύ της ηγεσίας 
του υπουργείου Υγείας - Πρόνοιας και της διοί
κησης του ΙΚΑ με αφορμή το νομοσχέδιο του κ. 
Α. Παπαδόπουλου για την ανάπτυξη της Πρωτο
βάθμιας Φροντίδας Υγείας (ΠΦΥ). Αυτός που 
εξαπολύει περισσότερα... «βέλη» είναι ο διοικη
τής του Ιδρύματος κ. Μ. Νεκτάριος, ο οποίος όχι 
μόνο υπέβαλε στην κυβέρνηση πριν από περίπου 
δύο μήνες δικό του σχέδιο, αλλά σε εκδήλωση 
που διοργάνωσε πρόσφατα η Πανελλήνια Ομο
σπονδία Συλλόγων Επιστημονικού και Υγειονο
μικού Προσωπικού ΙΚΑ δήλωσε: «Οποιος κατα
φέρει να υλοποιήσει το σχέδιο της μετάπτω
σης - της ένταξης δηλαδή του ΙΚΑ στα Περι
φερειακά Συστήματα Υγείας - θα πάρει βρα
βείο Νομπέλ». Μέχρι σπγμής ο υπουργός Υγείας 
- Πρόνοιας κ. Α. Παπαδόπουλος τηρεί «σιγή 

ιχθύος» - τουλάχιστον σε δημόστο επίπεδο. «Οι 
απόψεις του διοικητή του ΙΚΑ αφήνουν τον 
υπουργό παντελώς αδιάφορο. Δεν τον απα
σχολούν τέτοιου τύπου σχόλια. Αυτά θα είχαν 
αξία αν έβγαιναν από το στόμα του κ. Γιαννίτση» 
δηλώνουν μιλώντας στο «Βήμα» άνθρωποι του 
περιβάλλοντος του υπουργού Υγείας - Πρόνοιας. 
«Είναι πολλοί που θέλουν να διατηρήσουν το 
“μαγαζί". Δεν καταλαβαίνεις τώρα;» λέει με νόη
μα στενός συνεργάτης του υπουργού, αφήνοντας 
να εννοηθεί ότι οι «άκρες» του κ. Νεκτάριου στην 
κυβέρνηση είναι «ρευστές». «Σήμερα γενικός 
γραμματέας του Υπουργικού Συμβουλίου είναι 

,ο κ, Κοσμίδης. Αύριο στη θέση του μπορεί να 
είναι ο κ Λάμπρου...». Στο άλλο στρατόπεδο η 
αίσθηση που υπάρχει είναι ότι ο κ. Α. Παπαδό
πουλος δεν θα προχωρήσει το εν λόγω νομοσχέ
διο. «Εκτός από τον διορισμό των στελεχών των 
Περιφερειακών Συστημάτων Υγείας δεν πρό

κειται να κάνει τίποτε άλλο» εκπμούν συνεργά- 
| τες του κ. Νεκτάριου. Η άποψη αυτή δεν βρίσκει 
σύμφωνο τον υπουργό Υγείας - Πρόνοιας. «Το 
νομοσχέδιο για την ανάπτυξη Πρωτοβάθμιας . 
Φροντίδας Υγείας, στο οποίο θα συμπεριλη- 
φθεί και ο Οργανισμός Διαχείρισης Πόρων Υγεί
ας (ΟΔΙΠΥ) είναι ο πυρήνας της μεταρρύθμι
σης. Χωρίς αυτή δεν νοείται σύστημα υγείας» 
δήλωσε μιλώντας στο «Βήμα». «Αυτό που υπάρ
χει μέχρι στιγμής είναι ένα κείμενο το οποίο 
προέκυψε από τη συνεργασία των υπουργείων 
Υγείας - Πρόνοιας και Εργασίας - Κοινωνικών 
Ασφαλίσεων. Το σχέδιο αυτό» συνεχίζει ο κ. Α. 
Παπαδόπουλος «έχει αποσταλεί στα υπουργεία 
Οικονομικών, Εμπορικής Ναυτιλίας και Εσω- ■ 
τερικών, Δημόσιας Διοίκησης και Αποκέντρω- / 
σης. Περιμένουμε τις προτάσεις και αυτών των , 
υπουργείων καθώς μπορεί να έχουν διάφορε» 
τική προσέγγιση σε ορισμένα θέματα».


